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Afbud: Peter Fojan 

1. Præsentation af arkitekternes forslag til nyindretning af FIB 16 samt drøftelse af arbejdsmiljømæs-
sige hensyn.  

Jens Rauhe præsenterede forslaget til nyindretning af FIB 16, som også blev præsenteret for personalet på 
møde tidligere på dagen. Vi flytter tilbage i den nuværende rumfordeling med mere glas, men der laves en plan 
for trinvis indretning efter planen. Tempoet afhænger af økonomien. Området til Operation Research vil blive 
prioriteret først, da det er en forudsætning for at de kan overholde krav til fortrolighed mv.  

AMIU drøftede forslaget:  

• Ros til planerne og at der er planlagt arbejdspladser til alle 

• Trafik af studerende vil ikke være foreneligt med et så åbent miljø. Enten skal miljøet lukkes med glas-
vægge mv. eller også skal de studerende guides andre veje. Desuden kan det overvejes om kvadran-
terne skal aflåses. 

• Det skal overvejes, hvor åbent der kan/skal være til gangarealerne både af hensyn til forstyrrelser og 
fortrolighed. Der kan overvejes aflukning med glasvægge f.eks. i området omkring kaffearealet.  

• Åbne kontorer vil kræve muligheder for aflåseligt skab ved arbejdspladsen og garderobe til overtøj. 

• Prioritering af kaffeområdet kan være godt tidligt i forløbet, da alle vil have glæde af det. 

• Gener med støj og støv under ombygningen skal tages med i overvejelserne for at minimere det.  

• Dejligt at toiletterne bliver renoveret. Det har været tilbagevendende kritik af dem i APV. 

• Gerne et fleks-kontor, som vi har i PON 

• Godt der er tænkt fleksibilitet med mulighed for at etablere flere arbejdspladser i grupperne ved behov. 

• Fysik er tænkt ind i nyindretningen, så vi ikke skal flytte rundt, når de flytter ned. Indtil da kan det bru-
ges som swingspace 

Der er to processer videre frem: 

1. Tilbageflytning fra PON til FIB 16. Vi skal tilbage ca. 1 febr., da PON skal anvendes til studerende. Vi af-
venter tidsplan fra CAS. Processen bliver som sidst med fordeling af områder til forskningsgrupperne, som 
selv fordeler arbejdspladser mv.  
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2. Proces for nyindretning afventer økonomi fra CAS, så vi kan lave en prioritering. AMIU vil anbefale, at man 
laver en plan for hele processen, så grupperne ved, hvornår de kan forvente renovering. Det kan have be-
tydning for indretningen. 


